
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-05-14, § 13 

 
 
 

Tid: 14 maj 2007 kl 16.05 – 16.25 

   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 22 maj 2007 
  

 
 
Joakim Larsson Mustafa Tümtürk 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  
 
Jan Tigerström (m)  
Kerstin Gustavsson (m)  
Helena Bonnier (m)  
Sören Swärd (m)  
Carl Viktor Skårman (m)  
Gulan Avci (fp) 
Emilia Hagberg (mp)  
Mustafa Tümtürk (s)  
Jari Visshed (s)  
 

 
Ersättare 

 Sebastian Carlsson (m)  
Anders Alvebäck (m)  
Per Hallberg (m)  
Christer Mellstrand (c) 
Torkel Tigerschiöld (mp)  
Linda Lindgren (s) tjänstgörande 
Kenneth Nilsson (s) tjänstgörande 
Margareta Malm (s)  
Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande 
 

 
 

  
 



  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Bengt Hjelm, Gunnar 
Jensen, Petra Nieto och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren från roteln Thord 
Swedenhammar. 

 
 § 13 

Ändrad detaljplan för Gångaren 11 på Kungsholmen. Remiss av planförslag 
Dnr E2007-512-00554 
Protokollsutdrag 
 
Exploateringskontoret hade den 26 april 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 
1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 
 stadsbyggnadsnämnden som svar på förslag till ändrad detaljplan inom kv 
 Gångaren 11 på Kungsholmen, S-Dp 2006-17139-54.  
2 Nämnden ger kontoret i uppdrag att upprätta överenskommelse om 
 exploatering för tomträttsupplåtelse av bostäder i enlighet med utlåtandet. 

 
Yrkanden 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) yrkade bifall till förslag som 
redovisas i bilaga E1. 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt 
kontorets förslag: 
1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 
 stadsbyggnadsnämnden som svar på förslag till ändrad detaljplan inom kv 
 Gångaren 11 på Kungsholmen, S-Dp 2006-17139-54.  
2 Nämnden ger kontoret i uppdrag att upprätta överenskommelse om 
 exploatering för tomträttsupplåtelse av bostäder i enlighet med utlåtandet. 

 
Reservation 
Mot beslutet reserverade sig tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) med 
hänvisning till sitt yrkande i bilaga E1. 
 
Särskilt uttalande 
Ett särskilt uttalande avgavs av ledamoten Emilia Hagberg (mp) enligt bilaga E2. 
 
Ersättaryttrande 
Ersättaryttrande avgavs av ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt bilaga E2. 
 

    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
Rätt utdraget intygar: 
_________________________________ 



  

 
   Tillhör § 13, bilaga E1 
 
   Exploateringsnämnden 2007-05-14 
 
   Tillhör ärende nr 13 
 
   Ändrad detaljplan för Gångaren 11 på 
   Kungsholmen 
 
   Lotten von Hofsten (v) 
 
 
 
Förslag till beslut 
Att avslå förslaget och anföra följande:  

På västra Kungsholmen byggs det nu för fullt, och det är vi i grunden positiva till, vi är 
dock oroade över mängden höga hus i kombination med det stora antalet bilar som 
dagligen trafikerar Kungsholmen, bland annat via Essingeleden. 

När man bygger många höga hus tätt stannar partiklarna mellan husen, istället för att 
driva vidare med vinden, och eftersom partikelhalterna redan nu överskrider tillåtna 
värden är förslaget oansvarigt. 

Ska man bygga ett 17 våningar högt hus på Kungsholmen måste man först lägga om 
trafikpolitiken så att antalet bilar som trafikerar Kungsholmen minskar. Därför säger 
Vänsterpartiet nej till det här förslaget. 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
   Tillhör § 13, bilaga E2 
 
   Exploateringsnämnden 2007-05-14 
 
   Tillhör ärende nr 13 
 
   Ändrad detaljplan för Gångaren 11 på 
   Kungsholmen 
 
   Emilia Hagberg (mp) 
   Torkel Tigerschiöld (mp) 
 
 
 
 
Särskilt uttalande 
Ökad bilism med ökat antal garageplatser ökar klimatpåfrestningarna. I innerstadsmiljö 
nära goda kollektiva kommunikationer ska parkeringstalet absolut inte höjas över 
tidigare nivå 0,5. För nybyggnad såväl kontor som bostäder måste staden aktivt verka 
för att bilpoolsmöjligheter utvecklas. 
 
Det är viktigt att höjden på husen anpassas så att helhetsmiljön i området blir så bra som 
möjligt. Inte minst med tanke på naturområdet som ligger i direkt anslutning till huset. 
 
 
 
 
 
 
 


